
Z Á P I S 
z šesté schůze zastupitelstva Obce Vítkovice konané 

dne 16.8.2023 na Obecním úřadě ve Vítkovicích od 17.00 hodin. 

 

 

Přítomno členů zastupitelstva:   8                                           občanů: 4 

(omluven: Milan Rychtr)  

 

   

Ověřovatelé: Ing. Helena Hochmanová 

                      Ilona Navrátilová             

             

 

 

Zapisovatel: Miroslav Vancl 

 

Návrh paní Ing. Hany Uhlířové, přesunout bod č. 7 před bod č. 1 

 

pro: 8  

proti: 0 

zdržel se hlasování: 0 

…………………………………………………………………………………… 

 

Program jednání: Kontrola plnění usnesení jejichž termín prošel. 

1) Rozpočtové opatření č. 4 

                               2) Žádost o pronájem pozemků – p. Kateřina Partridge 

                               3) Obecně závazná vyhláška Obce Vítkovice o stanovení    

                                  obecního systému odpadového hospodářství 

                               4) Schválení podání žádosti, ve věci bezúplatného převodu   

                                  pozemků v k.ú. Vítkovice v Krkonoších 

                               5) Schválení hospodářského výsledku  

                                  spol. Služby Vítkovice s.r.o. za rok 2022 

                              6) Schválení návrhu plánu investic 

                                 spol. Služby Vítkovice s.r.o. na rok 2023 

                              7) Schválení návrhu rozpočtu spol. Služby Vítkovice s.r.o.  

                                  na rok 2023 

 

ZO schvaluje program jednání, bod 1 až 7, ověřovatele a zapisovatele.  

 

pro: 8 

proti: 0 

zdržel se hlasování: 0 



………………………………………………………………………………… 

1) Schválit rozpočtové opatření č. 4, viz. příloha.  

 

pro : 6 

proti : 2 (p. Navrátilová, p.  Hniková) 

zdržel se hlasování: 0 

………………………………………………………………………………… 
 

2) Schválit p. Partridge pronájem části pozemku o výměře 145,67 m2 

z pozemku p.č. 1127/6, p.č. 3072/8, p.č. 1126/3 v k.ú. Vítkovice v Krkonoších 

na období od 1.9.2023 do 31.8.2026, za cenu 100,-Kč za jeden kalendářní rok. 

Záměr pronájmu byl řádně zveřejněn na úřední desce Obecního úřadu    

Vítkovice v době od 19.6.2023 do 4.7.2023. 

 
pro:  7 

proti: 0 

zdržel se hlasování: 1 (p.Navrátilová) 

…………………………………………………………………………………… 

 

3) Schválit Obecně závaznou vyhláška Obce Vítkovice o stanovení obecního 

systému odpadového hospodářství. 

 

pro :  8 

proti : 0 

zdržel se hlasování : 0 

………………………………………………………………………………… 

 

4) Schválit podání žádosti, ve věci bezúplatného převodu pozemků p.p.č. 555/1, 

555/2, 555/3, 140  v k.ú. Vítkovice v Krkonoších z důvodu udržitelnosti 

životního prostředí od úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, 

Bítouchovská1, 513 14 Semily na Obec Vítkovice. 

 

pro : 8 

proti : 0 

zdržel se hlasování: 0 

…………………………………………………………………………………… 

 

 

 

 

 

 

 



5) Schválit hospodářský výsledek spol. Služby Vítkovice s.r.o. za rok 2022 

 se ziskem 1.877 tis. Kč s tím, že zisk bude použit na pokrytí plánovaných 

investic v roce 2023.  

 

ZO z důvodů vzniklých nejasností při projednání hlasovalo o přesunutí bodu  

do dalšího zastupitelstva obce. 

 

pro : 8 

proti : 0 

zdržel se hlasování:0 

…………………………………………………………………………………… 
 

6) Schválit návrh plánu investic spol. Služby Vítkovice s.r.o. na rok 2023, 

 viz. příloha. 

 

ZO z důvodů vzniklých nejasností při projednání hlasovalo o přesunutí bodu 

 do dalšího zastupitelstva obce. 

 

pro : 8 

proti : 0 

zdržel se hlasování: 0 

…………………………………………………………………………………… 

 

7) Schválit návrh rozpočtu spol. Služby Vítkovice s.r.o. na rok 2023, 

 viz. příloha. 

 

ZO z důvodů vzniklých nejasností při projednání hlasovalo o přesunutí bodu  

do dalšího zastupitelstva obce. 

 

pro : 8  

proti : 0 

zdržel se hlasování: 0 

……………………………………………………………………………………  

Diskuse : 

 

1) Starosta Vancl informoval zastupitele obce, že dne 22. června 2023 rozhodl 

dle § 99 odst. 2 zák. č. 128/2020 Sb. (obecní zřízení) ve znění pozdějších 

předpisů a pod Č.j. 12/2023 uzavřel dohodu s panem Ing Ivanem 

Karbusickým a paní Marií Karbusickou ve věci jejich podmínek 

stanovených při realizaci opravy cesty a jejího asfaltového povrchu na 

Janově Hoře.  

Pan Karbusický napadl rozhodnutí, s tím, že podmínkou bylo     

odsouhlasení zastupitelstvem obce a nikoliv v působnosti starosty a tudíž 



bere dohodu za neplatnou. Aby bylo možné realizovat opravu komunikace 

starosta obce se omluvil a připraví ke schválení dohodu ve stejném znění, a 

tu nechá na nejbližším zastupitelstvu obce schválit. 

 

2)  Paní Hniková žádá zapsat do usnesení, že jí do současné doby nebyly 

dodány podklady, které si v minulém zastupitelstvu přála zhlédnout. A to 

fakturu vydanou panem Hamáčkem ve věci opravy střechy na kulturním 

domě a fakturu na přečerpání vody mezi Resort Aldrov a Službami 

Vítkovice. Do příštího zastupitelstva bude žádosti vyhověno.  

 

3) Pan Brož uvedl že se nebrání návrhu pana Hnika, aby Jasmín Resort měl 

kontejnery na odpad umístěné naproti obecnímu úřadu a nikoliv na 

parkovišti za autobusovou zastávkou u školy. Dále žádá zvážit umístění 

dopravního zrcadla do zatáčky u Divilů, z důvodu BESIP. 

 

4) Paní Hniková žádá, aby starosta obce Vancl probral jejich návrhy o 

umístění dopravních retardérů v obci na místních a účelových 

komunikacích s patřičnými orgány a policií ČR a žádá též písemné 

odůvodnění z jakého důvodu by jimi navrhované retardéry nešly 

vybudovat.  

 

5) Na žádost paní Hnikové, pana Hnika a paní Navrátilové, byl zadán úkol, 

aby starosta obce Vancl zjistil podrobnosti k umístění měřícího dopravního 

radaru v obci, nebo k Zelené vlně. 

 

6) Pan Ing. Ivan Karbusický, žádá obec, aby rozhodla ve věci navážky na 

účelové komunikaci na p.p.č. 2987 v k.ú. Vítkovice v Krkonoších v lokalitě 

Janova Hora u domu čp. 95. Dále žádá, aby na náklady majitele a 

zhotovitele navážky, obec navážku odstranila a bylo mu umožněn přístup 

k pozemkům které obhospodařuje pod domem čp. 95. Starosta obce Vancl 

uvedl, že o problému ví, v současné době probíhá jednání o odstranění 

navážky Správou KRNAP. Věc je v současné době řešena nadřízeným 

orgánem a to Ministerstvem životního prostředí, a dále stavebním úřadem 

na MěÚ Jilemnice. Vznesený požadavek bude dle věcné působnosti předán 

a oznámen na příslušný Odbor dopravy na MěÚ Jilemnice. 

 

7) Pan Hnik, paní Hniková a paní Navrátilová uvedli, že žádají být 

informováni ve věci soudního sporu mezi Obcí Vítkovice a manželi 

Suchými. Starosta obce Vancl uvedl, že dne 25 července 2023 proběhl u 

Okresního soudu v Semilech soud v dané kauze, kde Soudce nepravomocně 

rozhodl, ve všech bodech v prospěch manželům Suchým. Dále zastupitele 

informoval,  že v současné době náklady na advokátní kancelář obce činí 

cca 150.000,- Kč a předpokládané náklady, které bude muset obec uhradit 



manželům Suchým bude v podobné výši. Dále bylo dáno za podmínku, že 

po zaslání usnesení vyhotoveného Okresním soudem v Semilech, bude 

svoláno mimořádné zasedání zastupitelstva obce, kde bude projednáno, zda 

obec Vítkovice se dále v této kauze bude odvolávat ke Krajskému soudu 

v Hradci Králové.   

 

8) Pan Hnik žádá, aby veškeré smlouvy, které budou uzavírány ve věci 

pronájmu ploch na Aldrově a Jizerce k účelům provozování lyžařských škol 

a bufetů schvalovalo zastupitelstvo obce. Nikoliv jednatelé Služeb 

Vítkovice. Ze strany starosty Vancla bylo vysvětleno, že může být 

vyhověno žádosti pana Hnika, a smlouvy můžou být schvalovány 

zastupitelstvem obce, nicméně smlouvy dle správného právního postupu 

musí být uzavřeny mezi společností Služby Vítkovice a nájemníky.  

 

9) Paní Navrátilová učinila dotaz, kdo a za kolik hodin prováděl nátěrové 

práce veřejných míst. Ze strany starosty Vancla jí bylo sděleno, že nátěrové 

práce prováděli místní studenti, kteří se přihlásili na brigádu a hodiny 

v současné době ještě nejsou sečtené a vyúčtované. Dále paní Navrátilová 

upozornila, že u mateřské školky chybí provozní řád a jsou zde poškozená 

některá pole opocení. Ze strany starosty obce bylo uvedeno, že provozní 

řád bude prověřen a dodán, v době nedávno probíhající revize dětských 

hřišť nebylo shledáno, že by zde chyběl a co se týče oplocení, tak na to byla 

obec upozorněna zaměstnanci Mateřské školy a oprava byla zadána 

Službám Vítkovice do začátku školního roku.  

 

10) Paní Hniková žádá sdělit za jakých podmínek lze zapůjčit obecní taxi, 

neboť viděla, jak vozidlo užívá starosta Vancl a řídí ho jeho žena paní 

Vanclová. Starosta Vancl uvedl, že vozidlo si řádně zapůjčil od Služeb 

Vítkovice z důvodu dopravy rodiny Kvardových a Vanclových do Prahy na 

pohřeb místní rodačky a to sestry paní Kvardové. Dále uvedl, že on i jeho 

žena mají platné referenční zkoušky pro řízení skitaxíku, neboť jak je 

známo přes 10 let jim je vozidlo zapůjčováno z důvodu dopravy hasičských 

dětí jak na soutěže, tak na jiné kulturní akce. Zapůjčení vozidla po 

vystavení faktury bude řádně zaplaceno.  

 

11) Paní Hniková, žádá předložit kolaudaci na zhotovené cyklo dráhy na 

Aldrově do příštího zastupitelstva  

 

12) Paní Hochmanová žádá, aby bylo řádně zlegalizováno parkoviště na 

Dolních Mísečkách, z důvodu komerčního využití a regulace návštěvníků 

vysokohorské lokality.  

 

 



Usnesení:   

 

39/23 ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 4. 

 

40/23 ZO schvaluje p. Partridge pronájem části pozemku o výměře 145,67 m2 

z pozemku p.č. 1127/6, p.č. 3072/8, p.č. 1126/3 v k.ú. Vítkovice v Krkonoších 

na období od 1.9.2023 do 31.8.2026, za cenu 100,-Kč za jeden kalendářní rok. 

 

41/23 ZO schvaluje Obecně závaznou vyhláška Obce Vítkovice o stanovení 

obecního systému odpadového hospodářství. 

 

42/23 ZO schvaluje podání žádosti, ve věci bezúplatného převodu pozemků 

p.p.č. 555/1, 555/2, 555/3, 140  v k.ú. Vítkovice v Krkonoších z důvodu 

udržitelnosti životního prostředí od úřadu pro zastupování státu ve věcech 

majetkových, Bítouchovská1, 513 14 Semily na Obec Vítkovice. 

 

43/23 ZO schvaluje v působnosti Valné hromady přesunutí bodu č. 5 - schválení 

hospodářského výsledku spol. Služby Vítkovice s.r.o. za rok 2022 se ziskem 

1.877 tis. Kč s tím, že zisk bude použit na pokrytí plánovaných investic v roce 

2023 – na další zasedání ZO.  

 

44/23 ZO schvaluje v působnosti Valné hromady přesunutí bodu č. 6 -  plán 

investic spol. Služby Vítkovice s.r.o. na rok 2023 – na další zasedání ZO.  

 

45/23 ZO schvaluje v působnosti Valné hromady přesunutí bodu č. 7 -  rozpočet 

spol. Služby Vítkovice s.r.o. na rok 2023 – na další zasedání ZO. 

 

 

 

Ve Vítkovicích 16.8.2023 

 

Ověřovatelé:   Ing. Helena Hochmanová 

     Ilona Navrátilová 

 

 

Zapisovatel :  Miroslav Vancl 

 

                      

            Milan Rychtr                                       Miroslav Vancl 

            místostarosta                                                        starosta 

 

 

                       


